
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1501

Kan ministeren bekræfte, at såfremt Diagnostisk Center i Silkeborg havde forsat med at

lave røntgen af lungerne som alle andre steder i stedet for at opgradere undersøgelsen til

lavdosis-CT, ville der ikke have været nogen sag i Silkeborg om “brist i patientsikkerhe-

den”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del -  Spørgsmål 1501

Offentligt


